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ЗАПИСНИК СА РЕДОВНЕ СКУПШТИНЕ 
САВЕЗА СПОРТСКИХ РИБОЛОВАЦА СРБИЈЕ 

 
    Редовна Скупштина ССРС, одржана је 16.12.2023. године у Костолцу са почетком у 11.00 
сати.    
    Председник Савеза Драган Бошковић је отворио Скупштину и утврдио Дневни ред: 
 
1. а) Избор верификационе комисије; 

б) Избор записничара и два оверача записника; 
 2.   Извештај верификационе комисије; 
 3.   Разматрање и усвајање записника са претходне седнице Скупштине; 
 4.   Завршни  извештај за 2022. годину (Биланс успеха, биланс стања); 
 5.   Финансијски извештај о материјално финансијском пословању за период од 01.01.2023  

до 15.10.2023 године; 
6 Извештај надзорног одбора; 
7. Разматрање програма рада ССРС и финансијског плана за 2024. годину;  
8. Разно 
 
 
1.   а) избор верификационе комисије; 
      в) избор записничара и два оверивача записника; 
Предложена  је верификациона комисија у саставу Јасмина Стојановић, Милан 
Милосављевић и Душан Вељковић.   
Предлог  је дат на гласање и једногласно је усвојен. 
1.1. Усвојен предлог - једногласно. 
 
За записничара је предложена Јасмина Стојановић, а за овериваче записника  Милан 
Милосављевић и Душан Вељковић. 
Предлог је дат на гласање и једногласно усвојен 
1.2. Усвојен предлог - једногласно. 
 
2. Извештај верификационе комисије; 
Верификациона комисија  је у извештају навела да Скупштини присуствује 16 делегата  + 
председавајући Скупштине. Констатовано је да  постоји кворум за рад Скупштине. 
Извештај Верификационе комисије је дат на гласање и једногласно је усвојен. 
2.1. Усвојен је извештај Верификационе комисије - једногласно. 
 
 
 



 
3. Разматрање и усвајање записника са претходне седнице Скупштине; 
Обзиром да су сви делегати прочитали Записник са претходне седнице Скупштине, 
записник је једногласно усвојен. 
3.1. Усвојен записник са претходне седнице Скупштине одржане дана 10.12.2022.године 
-  једногласно. 
 
4. Завршни  извештај за 2022. годину (Биланс успеха, биланс стања); 
Извештаји предати на време. Позитивно пословање Савеза.   
Извештај је једногласно усвојен. 
4.1. Усвојен завршни извештај  за 2022. годину. 
 
5. Финансијски извештај о материјално финансијском пословању за период од 01.01.2023. 
до 15.10.2023. године 
Председник је поднео извештај о раду за 2023.годину. Конструктивно дискутовано о 
активностима Савеза у 2023 години.  
 
Дискутовано о учешћу свих репрезентација и клубова на  домаћим и међународним 
такмичењима. 
 
Председник је информисао присутне да смо ове године били домаћини два Светска 
првенства: Светско првенство у дисциплини фидер - Кајтасово, Бела Црква и Светско 
првнетсво за даме – Апатин. Организација оба такмичења оцењена је од стране ФИПСеда 
највишом оценом. Захваљујемо се на  доброј сарадњи градовима /општинама домаћинама: 
Апатину и Белој Цркви.  
Следеће године смо домаћини Светског првенства за младе, кадети У15, јунори У20 и 
јуниори У25. Ово такмичење ће се држати у Кајтасову, Бела Црква. Било је и разговора са 
представницима градова Сомбор и Апатин да се ово такмичење одржи на такмичарским 
стазама у Апатину и Сомбору али на крају нисмо постигли договор. 
 
Одржана су сва планирана такмичења на државном нивоу. 
 
Додељена је плакета ООСР Шумадија из Крагујевца, као најбољој спортској организацији у 
2023 години. 
Додељене су плакете члановима репрезентаије пловак ( сениори) за остварени историјски 
успех , освајање две златне узастопне медаље на Светском првенствима,2022. и 2023. 
године. Плакете је у име репрезентације примио в.д. Селектора Милан Милосављевић. 
Додељене су плакете члановима репрезентације фидер за освајање златне медаље на 
Светском првенству 2022.године. Плакете је у име репрезентације примио селектор Душан 
Вељковић. 
 
Захваљујемо се и клубу КСР Енерготим из Београда на помоћи око организације Сајма 
спорта. Чланоби овог клуба већ пар година уназад помажу савезу и учествују у организацији 
Сајма спорта. 
 
У претходном периоду, да би заобишли наше Правилнике о пријатељским и профи 
такмичењима, многи такмичари су се у земљи и иностранству пријављивали под туђим 
именима, псеудонима, надимцима. Многи нису испунили обавезе пријаве и извештаја са 
ових такмичења, многи нису имали лиценциране судије. Због немогућности да ово 
објективно контролишемо сва ова такмичења на којима учествују такмичари из Србије, 
савез је обавестио Спортски саез Србије и надлежно министарство, да савез није у 
могућности да врши контролу учешћа појединаца и екипа на таквим такмичењима и да се 
преноси надлежност Министарству спорта односно спортској инспекцији, 



 
Ове године постоји неколико организација које нису измириле своје обавезе према савезу. 
Управни одбор им је дао рок до 15.12.2023. Већина тих организација се јавило са молбом  
да им се рок продужи до краја године. Сви присутни делегати се слажу да се рок продужи 
до краја године. 
 
Извештаји су једногласно усвојени. 
                                                                         
5.1. Усвојен извештај о раду за 2023 годину 
                                                                                                            
5.2. Усвојен је финансијски извештај за период од 01.01.2023. до 15.10.2023. 
 
5.3 Усвојена одлука да Савез више не врши контролу учешћа појединаца и екипа на 
пријатељским и профи Куповима, надлежност се преноси Министарству спорта и 
спортској инспекцији. 
 
5.4 Продужује се рок до 30.12.2023.године за плаћање дуговања чланицама које још увек 
нису измириле своје обавезе. 
                                                                                                            
6. Извештај надзорног одбора за 2023.годину  
 Надзорни одбор је констатовао да су се најважније активности Савеза, спроводиле преко 
Форума Савеза и преко активних дисциплина и њихових заједница. Управни одбор је на 
својим седницама, уз евентуалне корекције,  потврђивао и верификовао одлуке које су 
доношене на тим телима. Планови, програми, календари, висине котизација и чланарина, 
доношени су колективно. Надзорни одбор је извршио увид у књигу одлука. Одлуке су 
систематизоване и заведене у деловодну књигу.                                                                                                                                                                                                                                                                       
Председник Савеза је спроводио утврђене планове и програме.                                                              
Надзорни одбор може да констатује  да је Савез спровео све најважније планиране 
активности на домаћим а и међународним такмичењима у 2023. години.    
                                                                                             (извештај Надзорног одбора у прилогу) 
                                                                                                                                 
 6.1. Усвојен је извештај Надзорног одбора о раду за 2023.годину 
 
7. Разматрање програма рада ССРС и финансијског плана за 2024. годину; 
Утврђени су термини одржавања међународних такмичења а на основу њих почетком 
године утрвдиће се и календар домаћих такмичења. Свим такмичарима који имају статус 
репрезентативаца на основу одлуке Форума и Управног одбора су послати захтеви за 
изјашњавањем о прихаватању плаћања доплате за одлазак на Светско/Европско првенство. 
Био је расписан конкурс за селекторе репрезентација, који ће бити допуњен у јануару 
месецу. Након избора селектора и стручних тимова и целе експедиције направиће се нови 
финансијски планови за сваку репрезентацију. 
Финансијски план за 2024. годину ће умногоме зависити од висине средстава које додељује 
Министартсво омладине и спорта, па ће у се план финализирати у јануару 2024.године. 
 
Следеће године нас очекује и организација   Светског првенства  за  младе, кадети У15, 
јуниори У20 и јуниори У25 па је помоћ свих који желе да учествују у организацији 
добродошла. 
 
7.1 Усвојен је програм рада ССРС и финансијски план за 2024. годину. 
 
8. Разно 

1. Организација Кампа за перспективне спортисте 



Већ две године узастопно не организујемо камо за младе. Новац који добијемо од 
министарства за тај програм  враћамо Министарству на крају године. Ова средства јесу 
недовољна за организацију кампа али није проблем само финансијске природе јер би  
Савез као што је и раније из сопствениџ средстава дофинансирао овај програм, већ је 
проблем сама техничка организација. Потребно је да се јаве тренери који испуњавају 
услове ( поред издате Дозволе за рад од стране савеза нееопходно је и да поседују и  
диплому о завршеном факултету за спорт и физичку културу). Поред њих у рад се могу 
укључити и тренери за издатом Дозволом за рад од стране савеза. Бојан Гавриловић из 
Енерготима, Београд се пријавио за рад у кампу , као и још пар такмичара из истоименог 
тима. 
 

2. Да ли су мењани износи лиценци, котизација, чланарина 
Савез ове године није мењао износе чланарина, котизација и лиценци за 2024.годину, 
остају на бази овогодишњих цена осим код дисциплине мушица због промене система 
такмичења и финансирања ( лиценца такмичарска -6.000,00 и котизација 10.000,00).  
 
 
 
Седница је завршена у 12.30 
 
Записничар                                                                                                    председник 
____________________                                                                    _____________________ 
   Јасмина Стојановић                                                                             Драган Бошковић 
 
 
Оверивачи Записника: 
 
1.________________________ 
        Милан Милосављевић 
 
2.________________________ 
        Душан Вељковић 

 
  
 


